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Lautakunta keskusteli saadusta palautteesta Saariselän jouluvalojen kunnosta. Pimeänä olevat 
ja muuten rikkoutuneet jouluvalot ovat ikävän näköiset kyläkuvassa. 
 
Nykyiset Saariselän katuvaloihin kiinnitetyt jouluvalot ovat alueen yritysten yhteisesti rahoittama 
hanke. Kunta on aikanaan antanut luvan käyttää katuvalopylväitä niiden kiinnittämiseen, mutta 
kunnan kunnossapitovastuusta ei tuolloin ole sovittu. Valot ovat olleet siitä asti enemmän ja 
vähemmän haaste. Kunta on hankkinut uusia valoja vuosien saatossa rikkoutuneiden tilalle. 
Nykyjään valoja on vähintään kolmea sorttia eikä niiden kuntoa tai laatua voi kehua. Pelkästään 
viime talvena uusien jouluvalojen vaihtamisesta vanhojen tilalle koituneet kustannukset 
maksoivat tuhansia euroja. Tänä talvena vikoja on taas haettu. 
 
Kunnan tavoite on toteuttaa Saariselälle kehittämissuunnitelma. Samassa yhteydessä voitaisiin 
linjata mm. jouluilmeestä. Mikäli jatkossa halutaan valaisinpylväisiin jouluvalot, niiden 
käyttöikään ja korjattavuuteen tulee kiinnittää paremmin huomiota. Rikkoutuneet jouluvalot 
tullaan poistamaan, mutta tässä tilanteessa ei uusia hankita ilman uutta suunnitelmaa ja 
yhtenäistä ilmettä. 
 
Lisäksi keskusteltiin talvikunnossapidon laadusta. Inarin kunnan talvikunnossapidon urakkakausi 
päättyy keväällä 2025 ja tullaan kilpailuttamaan ennen seuraavan talvikauden alkua. 
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Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.30. 


